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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvor meget skat kapitalfondene har betalt i 

Danmark i perioden 2000-2019, og hvor store indtægter kapitalfondene har haft af 

deres aktiviteter i danske selskaber. 

 

Svar 

Det er ikke umiddelbart muligt på baggrund af Skatteministeriets systemer at opgøre, 

hvor meget kapitalfonde har betalt i skat, eller hvor store deres indtægter har været, da det 

vil kræve kendskab til præcis hvilke kapitalfonde, der har aktiviteter i Danmark, og hvor-

dan disse aktiviteter er organiseret.  
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